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RESOLUTION NO. 40, “INTERNATIONAL CERTIFICATE FOR O PERATORS OF
PLEASURE CRAFT”

Amendments to Resolution No. 40

Note by the secretariat

This informal document contains an updated propofstile European Boating Association on
amending paragraph 1 of Resolution No.40 in Engksbnch and Russian.

ENGLISH

1. Recommends the issue, by the competent autloority bodies approved by Governments, on
request and if the requirements set forth in aninase satisfied, of an international certificate
concerning the competence of operators of pleagafe(“international certificate”) to their own
nationals or residents or to the nationals of aagttNAmerican country or any country that is not a
member of the Economic Commission for Europe.

FRANCAIS

1. Recommande la délivrance, par l'autorité coergétou par des organismes agrées par I'Etat, sur
demande et si les conditions requises énoncéeanaeXe 1 sont remplies, d'un certificat
international concernant la compétence des condigctde bateaux de plaisance (“certificat
international), aux ressortissants de cet Etatwoupersonnes qui résident sur leur territoiresou
ressortissants d'un Etat d'’Amérique du Nord ouodé autre Etat qui n'est pas membre de la
Commission Economique pour I'Europe.”

PYCCKHMU

1. PexomeHayeT KOMIIETEHTHOMY OpraHy WM OpraHaM, YIOJHOMOYEHHBIM IPaBUTEIbCTBOM
IPUMEHSIONIEH PE30IIOIUIO CTPAHBI, 10 COOTBETCTBYIOLIEH MPOChOE U MPU YCIOBUU COOTIOACHUS
TpeOOBaHU, H3JI0)KEHHBIX B IPUIIOKEHUHU 1, BBIaBaTh MEXIyHAPOIHOE YIOCTOBEpEHHE HA ITPABO
yIPaBJICHUS TPOTYIOYHBIM CyITHOM ('MEXIyHApOIHOE YAOCTOBEpEHUE") CBOMM IpakJaHaM MU
IIOCTOSIHHO ITPOKUBAIOLINM Ha €€ TEPPUTOPHUH JIMLaM WM I'paxaaHaM crpad CeBepHON AMEpUKU
WM 110001 Ipyroil cTpansl, He sBIstoIeica wieHoM EBpomnelickoit Dxonomuueckoit Komuccnun
Opranuzanuu O0bennHeHHBIX Haruii.



